

2021-03-28

**Närvarande:** Ann-Louise Borking, Daniella Sundin, Annica Jansson, Johanna Myllimäki, Jeanette Väfors, Emelie Borking, Annika Stigeberg, Julia Hjelmqwist, Fanny Söderberg (usek),  
**Frånvarande:** Estell Bylon, Linnea Stigeberg (usek)

**1. Mötet öppnas**

- Ordförande förklarade mötet öppnat

**2. Val av ordförande och sekreterare**

- Ann-Louise B och Jeanette V

**3. Val av justerare**

- Annica Jansson valdes till justerare

**4. Dagordning**

- Dagordningen godkändes

**5. Föregående protokoll**

-Föregående protokoll genomlästes och läggs till handlingarna

**6. Ekonomi**

-Ekonomisk rapport – av tekniska skäl kan inte någon redovisning ske denna månad

-Kafeterian resultat från event - detaljerad rapport nästa gång.

-Seriedressyren resulterade inte i någon intäkt efter att domarna erhållit sitt domararvode det saknades medel till den sista domaren som betalades av Sandra. Intäkterna från seriehoppningen gick inte till föreningen.

-Diskussion rörande utbetalning av framtida inkomna fakturor med beslut om att Daniella begär attestering av Ann-Louise i de fall ekonomiskt beslut saknas i styrelseprotokoll innan utbetalning sker.

**7. Anmälda ärenden**

-Ridborgarmärket – efter inlägg på facebook tar styrelsen upp evenemanget till beslut. Ann-Louise redovisar kort om eventet och att det riktas i första hand till barn- och ungdom samt till ridskolor och ridlekis, se länk.

<https://www.ridsport.se/forening/ryttarmarken/ridborgarmarket/ridborgarmarket-sagardettill/>

Styrelsen konstaterar vi att föreningen behöver en eldsjäl som vill och har tid att hålla i, planera och driva projektet. Idag ser vi inte att denna resurs finns och därför bordläggs frågan tills vidare.

-Årets tävlingar, Ann-Louise har kontakt med Jonas. Vi har två tävlingar i TDB som det ser ut just nu. Det krävs rimlig intäkt många startande till Lag-SM, som är det första eventet som planeras till v 32. De startande behöver även möjlighet att kvala inför Lag-SM vilket gör att föreningen har lämnat in en ansökan till fälttävlans kommittén för att flytta Lag-SM till Breeders tävlingen som är inplanerad v 37. Vi inväntar svar från fälttävlans kommittén. Det

2021-03-28

är även en ekonomisk fråga då vi inte kan gå i förlust när vi arrangerar tävlingar. SM-projektgruppen måste starta så snart som möjligt. Budgetfrågorna är prio. Sponsorer kan vi jobba med så snart som möjligt – bara vi vet att tävlingen blir av.

-Hemsidan på Idrott Online – utse ansvarig. Sara Emretsson Olsson erhåller uppdraget att fortsätta ajourhålla vår Hemsida på IdrottOnline. Styrelsen behöver vara noga med att ge Sara Emretsson Olsson information om vad som ska aktualiseras.

-Facebook – (den låst för medlemmar) måste uppdateras hela tiden, alla som är medlemmar kan skriva i den. Samtliga styrelseledamöter ska ha behörighet inkl Sara Emretsson Olsson.

-Facebook – (offentlig sida för föreningen) bör bli mer levande med mer aktiviteter för att bli lyfta de medlemmar vi har och deras prestationer och tydliggöra aktiviteter i föreningens namn för att locka nya medlemmar.  
Johanna M intresserad av att dra i detta med stöd av Annica Jansson.

-Tävlingslicenser - Daniella ansvarar för föreningens TDB samt godkännande av licenser.

-Medlemsansökningar - Daniella ansvarar för föreningens medlemsansökningar då det är praktiskt att kassören innehar rollen för avstämning av medlemsavgiften.

## 8. Rapporter/Informationsärendet

-Västmanlandsdistriktets årsmöte. Distriktet har missat att anta nya stadgar. Extra årsmöte inplaneras till hösten då detta ska göras. Vi hoppas att det inte ska föra med sig ytterligare stadgeändringar för vår förening. Beslut att inte ändra avgifterna för 2023.

-Useks uppmärksammade videofilm på Youtube. SISU kontaktat och ska utbetala 2000kr för tillgång och spridning av videofilmen i SISUS kanaler.  
Dessa pengar kommer att inbetalas till huvudstyrelsen och ska öronmärkas för evenemang som genomförs av ungdomssektionen. U-seks youtube-kanal ansvarar ungdomssektionen för. Inget är på gång just nu i U-sek. Vi uppmärksammar oss på att skriftligt tillstånd behövs för att sprida filmer på sociala medier. Muntliga tillstånd är inhämtade.

-Norrby står inte med som medarrangör för Strömsholmdagarna 3-5 juni som kommer att innehålla dressyr, hoppning och fälttävlan. A-L B tävlingsledare med Ulf. Funktionärer behövs.

## 9. Diskussion

-Att tänka på då man som styrelseledamot har "två ben att stå på" den ena som privatperson och den andra som styrelseledamot.

## 10. Övriga Frågor

## 11. Nästa möte

- Ann-Louise hör av sig och kallar till möte så snart det finns något att diskutera inför



2021-03-28

kommande tävlingar.

**12. Mötet avslutas**

Vid protokollet

Justeras

Jeanette Väfors  
Sekreterare

Ann-Louise Borking  
Ordförande

Justeras

Annica Jansson

**Att ta upp till nästa möte:**